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Danijela Vukojević: 
Tehnologija je toliko napredovala 
da će inovativne metode uskoro 
postati prošlost, a njega lica će 

postati rutina uz jednostavno 
korištenje aparata

Elegance Academy, naša škola za njegu ljepote i lepog 
ponašanja, pruža najpotpuniju obuku u ovoj oblasti uz mnogo 

časova praktičnog rada, tako da smo, s obzirom na sve 
akreditacije koje imamo, siguran izbor i garancija uspjeha za sve 
polaznike koji žele da se usavršavaju i napreduju u ovoj oblasti.

Intervju: Danijela Vukojević, strukovni kozmetičar, 
vlasnica Elegance Group International

Danijela Vukojević, strastvena 
kozmetičarka i poduzetnica, 
podijelit će svoje uvide u najnovije 
inovacije u kozmetologiji. Kroz 
svoje dugogodišnje iskustvo i 

uspješne projekte, poput Elegance Beauty 
Spa i Elegance Academy, Danijela se 
posvetila primjeni naprednih tehnologija 
u njezi kože. U ovom razgovoru razmatra 
kako moderni aparati i tretmani, poput 
mikrostruje, radiofrekvencije i lasera, 
transformiraju industriju, pružajući efikasne 
i dugoročne rezultate u podmlađivanju 
i njezi kože. Također, osvrnut će se na 
ulogu edukacije i tehnologije u oblikovanju 
budućnosti kozmetičke industrije.

DANIJELA, KAKO BI OBJASNILA 
NAJNOVIJE INOVACIJE U 
KOZMETOLOGIJI? KOJI SU MEHANIZMI 
NJIHOVOG DJELOVANJA NA KOŽU I 
U ČEMU SE RAZLIKUJU OD DRUGIH 
TRETMANA?
Inovacije u kozmetologiji sve više se kreću 
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Danijela Vukojević je kozmetičarka i poduzetnica koja je osnovala Elegance 
Beauty Spa i Elegance Academy. S 15 godina iskustva u industriji, stekla je 
priznanje za inovativne tretmane i obrazovanje u njezi ljepote. Nakon preseljenja 
u Beograd, kvalificirala se i osnovala Elegance Group, koja obuhvaća salon 
i akademiju. Njezin fokus je na integraciji znanstvenih disciplina, sigurnosti 
i kvaliteti, a cilj joj je podići standarde u industriji ljepote i educirati nove 
stručnjake. Aktivno sudjeluje u edukacijama i promiče važnost pravilne njege.

u pravcu aparaturne kozmetike. Naime, 
savremene tehnologije omogućile su nam 
da danas na raspolaganju imamo aparate 
kojima se izvode izuzetno uspešni tretmani. 
Tehnološka dostignuća sada su našla svoju 
primenu i u kozmetici kroz profesionalne 
uređaje čije su struktura i snaga 
prilagođene korišćenju u kozmetičkim 
salonima. Ovde je reč o veoma savremenim 
aparatima čija je upotreba izuzetno 
efikasna i aspolutno neškodljiva, dakle 
radi se o snazi i frekvencijama adekvatnim 
za izvođenje kozmetičkih tretmana. 

Tako imamo upotrebu led maski za 
lice, zatim korišćenje radiotalasa, 
mikrostruje, ultrazvuka u kozmetici itd. 
Radiofrekvencija, na primer, stimuliše 
prirodnu proizvodnju kolagena. Aparati 
su nam omogućili da delujemo na 
kožu iznutra i tako je podstaknemo 
da se sama obnavlja. Dakle, ono što 
je donedavno bilo dostpuno samo u 
medicinske svrhe, sada je prilagođeno 
korišćenju u sferi nege lepote.

KOJE SU PREDNOSTI KORIŠTENJA 
APARATA ZA NJEGU LICA U 
SVAKODNEVNIM TRETMANIMA U 
ODNOSU NA KLASIČNE METODE 
NJEGE? MOŽEŠ LI POJASNITI KAKO 
MIKROSTRUJA, RADIOFREKVENCIJE I 
LASER DELUJU NA DUBOKE SLOJEVE 
KOŽE?
Prednosti su velike jer uz pomoć aparata 
dejstvo svakog tretmana koji podrazumeva 
i upotrebu kozmetičkih sredstava se 
pojačava, a samim tim je i delotvornost 
veća. Sve što ste naveli dovodi kožu u 

stanje da lakše primi i bolje iskoristi sve 
što na nju plasiramo. Sredstva prodiru 
dublje u kožu, a samim tim se pojačava 
i dejstvo preparata, deluju brže i donose 
trajnije rezultate. Nije isto kada utrljavate 
serum u kožu ili kada ga specijalnom 
sondom utiskujete u dublje slojeve. 
Takođe, veoma je važno to što moderni 
aparati osiguravaju apsolutno čišćenje 
kože, jer ukljanjaju se sve nečistoće sa lica, 
recimo upotrebom vakuuma i primenom 
mikrodermoabrazije, što teško da se može 
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postići bilo kojom drugom 
metodom. A tek kada 
se nanesu na čistu kožu 
sredstva pokažu svoj pun 
potencijal. Pored upotrebe 
vakuuma izdvojila bih i 
ultrazvučni piling, zatim 
su tu laseri, ultrazvučni i 
radiofrekventni aparati koji 
obezbeđuju maksimalni 
antiejdž tretman uz 
dubinsko čišćenje, 
tretiranje akni i svih drugih 
nepravilnosti na koži. 

Mikrostruja, recimo, 
stimuliše proizvodnju 
kolagena, elastina, 
budi energiju ćelije, 
pojačava cirkulaciju, što 
sve obezbeđuje bolju 
apsorpciju proizvoda za 
negu, a pri tome je njena 
upotreba bezbedna, 
nema žarenja ili peckanja. 

Uz aparaturu se kao 
podloga u dodiru s kožom 
koriste gelovi vrhunskog 
kvaliteta koji pojačavaju 
dejstvo aparaturne 
kozmetike, dakle nisu 
tu samo da bi olakšali 
izvođenje procedure. 
Njihov sastav je takav da i 
sami učestvuju u nezi kože.

KOJE SU TRENUTNE 
TEHNOLOŠKE INOVACIJE 
U KOZMETICI 
KOJE SMATRAŠ 
NAJUZBUDLJIVIJIM 
I NAJEFIKASNIJIM 
ZA TRETMAN 
PODMLAĐIVANJA 
KOŽE? KAKO ODABIREŠ 
TEHNOLOGIJU I APARATE 

ZA RAZLIČITE TIPOVE 
KOŽE I POTREBE 
KLIJENATA?
Moram reći da je 
revolucionarno što 
je tehnologija otišla 
toliko daleko da sada 
imamo aparate koji su 
prilagođeni upotrebi u 
kućnim uslovima. To je 
veoma važno jer da bi se 
osigurao uspeh u tretmanu 
podmlađivanja neophodan 
je kontinuitet. Dostupnost 
profesionalnih uređaja 
adaptiranih za samostalno 

korišćenje omogućava 
konstantnu dnevnu negu 
kod kuće. Klijentima rado 
preporučujem aparate i 
gedžete za kućnu negu kako 
bi što duže održali rezultate 
tretmana i unapredili 
zdravlje svoje kože. 
Posebno bih istakla 
radiotalasni lifting 
koji omogućava brzo i 
bezbolno zatezanje kože. 
Mikrostruje prodiru i 
zagrevaju potkožne slojeve 
čime dolazi do obnove i 
podmlađivanja ćelija, pa 
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se tako podstiču prirodni 
procesi. Dake, tehnologija 
je toliko napredovala da 
će inovativne metode 
uskoro biti prošlost, a 
nega lica postati rutina 
uz jednostavno korišćenje 
aparata. Uzmimo za 
primer led maske za lice 
sa različitim frekvencijama 
svetla, koje za svega 
pola sata oporave lice 
i daju mu svež izgled. 

Naravno, sve mora biti 
usklađeno sa stanjem, 
tipom, zrelošću i zdravljem 
kože, to su prerogativi koji 
se nikada ne menjaju i 
zbog kojih je pre bilo kakve 
samostalne upotrebe 
neophodno posavetovati 
se sa stručnjacima.

U SVE VEĆOJ PONUDI 
APARATA ZA NEGU 
LICA KOJI SU KRITERIJI 
PREMA KOJIMA 
KOZMETIČARI TREBAJU 
BIRATI OPREMU ZA SVOJ 
RAD? POSTOJI LI NEŠTO 
ŠTO BI SAVETOVALA 
ONIMA KOJI TEK ULAZE 
U INDUSTRIJU I ŽELE 
ULOŽITI U APARAT?
Savremena kozmetika se 
više ne može zamisliti bez 
upotrebe aparata jer smo 
uvideli koliko su rezultati 
dobri i trajni, tako da svako 
ko želi da se ozbiljno bavi 
ovim poslom i u njemu 
opstane mora obezbediti 
kvalitetnu aparaturu. U 
tom pogledu ne treba 
žaliti sredstva već odabrati 

one aparate koji su se već 
istakli kao izuzetni. Mi koji 
pratimo kretanja u ovoj 
oblasti odlično znamo koji 
su to proizvođači koji su se 
izdvojili i uvek sarađujemo 
samo sa najboljima. 

KORIŠĆENJE ZLATA 
U TRETMANIMA 

PODMLAĐIVANJA JE 
VEOMA POPULARNO. 
POSTOJE LI SPECIFIČNE 
INDIKACIJE KADA JE 
NAJBOLJE KORISTITI 
OVAJ TRETMAN I NA KOJI 
NAČIN OSIGURATI DA 
POSTUPAK BUDE ŠTO 
UČINKOVITIJI?
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Korišćenje zlata u kozmetici nije novost. 
Od davnina se zna za njegove benefite, a 
nauka je to samo potvrdila. U kozmetičke 
svrhe koristi se 24k zlato. Ono je dobar 
provodnik radiofrekventnih talasa, a u 
toj proceduri istakla bih aparat Tripollar. 

Moram pomenuti i brend Mimi Luzon, 
čija osnivačica je vrhunski stručnjak 
za vitalnost kože sa preko 30 godina 
iskustva, a njeni klijenti su mnoge 
poznate ličnosti. Svoju liniju proizvoda 
zasnovala je na jedinstvenim formulama 
kreiranim tako da zadovolje višestruke 
potrebe kože. Njeni tretmani, koji 
uključuju korišćenje 24k zlata, bogati 
su aktivnim sastojcima dobijenim 
najsavremenijim tehnologijama. 

Mimi Luzon smatra, kao i ja, da nega 
lica treba da bude deo svakodnevne 
rutine i da su preventivne mere, odnosno 
svakodnevna upotreba proizvoda, 
efikasnije od jednokratnog tretmana. 
Naša kompanija Elegance Group 
International  je ekskluzivni zastupnik 
ovih proizvoda, prvi smo na području 
ex Yu regije uspeli da dovedemo ovaj 
čuveni brend koji koriste selebritiji.

KAKO VIDIŠ BUDUĆNOST 
KOZMETOLOŠKE INDUSTRIJE U 
KONTEKSTU DIGITALIZACIJE I 
INOVACIJA? KOJE NOVE TEHNOLOGIJE 
MISLIŠ DA ĆE NAJVIŠE OBLIKOVATI 
KOZMETIKU U NAREDNIM GODINAMA?
Budućnost je već stigla, samo je potrebno 
više učiniti na informisanju ljudi da 
saznaju koje sve mogućnosti im stoje na 
raspolaganju kada je u pitanju nega lica i 
održavanje zdravog i mladalačkog izgleda 
kože. Imam utisak da većina još uvek nije 
svesna koliko su lako dostupni gedžeti 
za kućnu upotrebu koji svakodnevnu 
negu mogu olakšati, ubrzati i dati trajne 
rezultate. Možemo očekivati samo dalje 

tehnološke inovacije koje će upotrebu 
aparata dodatno pojednostaviti, učiniti ih 
još dostupnijim i omasoviti proizvodnju. 
Imam utisak kao da se ostvaruju priče 
iz naučno-fantastičnih fillmova, gde 
recimo glumica uđe u kapsulu i izađe 
podmlađena u roku od pola sata. 

Kako napreduje tehnologija, reklo bi 
se da će nam upravo takvi aparati biti 
na raspolaganju. Naravno, i pored 
visokog stepena modernizacije ostaju 
one trajne vrednosti – prava mera u 
svemu, kvalitetni preparati na bazi 
medicinskih i farmaceutskih istraživanja, 
što čistije i što prirodnije. Moramo 
napraviti pravi spoj tradicionalnog i 
modernog tako da rade u korist jedno 
drugom, da se dopunjuju i prate.

KOJE SU TVOJE PREPORUKE ZA 
KOZMETIČARE KOJI ŽELE USAVRŠITI 
SVOJE ZNANJE U PRIMJENI APARATA 
ZA NJEGU LICA I KAKO OSTATI U 
KORAKU S NOVIM TRENDOVIMA I 
TEHNOLOGIJAMA?
Učenje, praćenje svih noviteta na 
kozmetološkoj sceni, praćenje svetske 
scene, kvalitetna obuka kod iskusnih i 
akreditovanih ustanova – to su prerogativi. 
Elegance Academy, naša škola za negu 
lepote, pruža najpotpuniju obuku u ovoj 
oblasti uz mnogo časova praktičnog 
rada, tako da smo, s obzirom na sve 
akreditacije koje imamo, siguran izbor i 
garant uspeha za sve polaznike koji žele da 
se usavršavaju i napreduju u ovoj oblasti. 

Mi stalno tragamo za novitetima, pratimo 
istraživanja i biramo ono najbolje 
za svoje klijente. Činjenica da smo u 
samom vrhu u svojoj oblasti najbolji 
je pokazatelj da smo u tome uspeli, a 
nastavićemo i dalje da se razvijamo i 
širimo svoje poslovanje, ne samo u zemlji 
nego i u evropskim i svetskim okvirima.


